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Protokół Nr XXI/2020 

z sesji Rady Miejskiej w Pierzchnicy odbytej w dniu 29 grudnia 2020r. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 12.35. 

Obrady sesji były nagrywane i utrwalono nagranie z obrad. 

Link do nagrania: https://www.youtube.com/watch?v=9mmBl-8_7o4&list=PL-7Ux-

3EgMtZHai8ZyMGTUiJhX255XG0s  

 

Ad. 1.Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pierzchnicy Pani Maria  

           Łopatowska i przewodniczyła obradom. Powitała przybyłych na sesję radnych, 

Burmistrza, Skarbnika Miasta i Gminy i protokolanta. 

 

Ad. 2.Przewodnicząca rady stwierdziła, że na ustawowy skład rady 15 radnych w chwili  

           otwarcia obecnych jest 12 radnych w związku z tym rada jest władna  

do podejmowania uchwał.  

Lista obecności radnych oraz lista obecności zaproszonych stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad. 3.Przewodnicząca  rady zapytała czy są uwagi do przekazanego porządku obrad.  

          Radni nie wnieśli uwag i wniosków do porządku obrad. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji uchwał ostatniej sesji. 

6. Uchwalenie Gminnego Programu Przeciwdziałania  Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie  na lata 2021-2026. 

7. Uchwalenie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gminie Pierzchnica na rok 2021. 

8. Uchwalenie Gminnego programu  Przeciwdziałania  Narkomanii  w Gminie Pierzchnica  

na rok 2021. 

9. Uchwalenie Programu usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy Pierzchnica  

na lata 2020-2032. 

10. Nowelizacja budżetu gminy na rok 2020. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2020-2035. 

12. Debata nad budżetem  Gminy Pierzchnica na 2021r. i podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2021-2036, 

b) uchwalenia budżetu Gminy Pierzchnica na 2021 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  nieruchomości gruntowej w 

Pierzchnicy. 

14. Uchwalenie planu pracy Rady Miejskiej w Pierzchnicy  na rok 2021. 

15. Zatwierdzenie  planów pracy komisji na rok 2021. 

16. Wolne wnioski. 

https://www.youtube.com/watch?v=9mmBl-8_7o4&list=PL-7Ux-3EgMtZHai8ZyMGTUiJhX255XG0s
https://www.youtube.com/watch?v=9mmBl-8_7o4&list=PL-7Ux-3EgMtZHai8ZyMGTUiJhX255XG0s
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Ad. 4.Przewodnicząca rady stwierdziła, że nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu  

            z poprzedniej sesji w związku z tym poddała pod głosowanie zatwierdzenie protokołu  

z poprzedniej sesji. 

Głosowanie przeprowadzono przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych.  

Na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych. Za głosowało 12 radnych, przeciw 

nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący zatwierdzenia protokołu z poprzedniej sesji 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z obrad poprzedniej sesji został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad. 5.Przewodnicząca rady poprosiła Burmistrza o przedstawienie sprawozdania z realizacji  

          uchwał poprzedniej sesji. Burmistrz przedstawił sprawozdanie, które stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi odnośnie przedstawionego 

sprawozdania. Radni nie występowali w sprawie sprawozdania. 

 

Ad. 6.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie uchwalenia  

           Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 

Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2026. Projektem uchwały zajmowała się komisja 

samorządowa i po analizie wydała opinię pozytywną. Poprosiła Burmistrza o informację 

sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że zgodnie z ustawą o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie 

jest obowiązek uchwalenia programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 

przemocy w rodzinie. Program został opracowany przez profesjonalny podmiot i jest konieczny 

do realizacji zadań z zakresu przeciwdziałania przemocy w rodzinie. Określa rolę i zadania 

ośrodka pomocy społecznej jak również różnych instytucji w procesie przeciwdziałania 

przemocy. Powiedział, że na posiedzeniu komisji samorządowej był ten projekt uchwały 

szczegółowo omawiany przez kierownika ośrodka pomocy społecznej i komisja nie wnosiła 

żadnych zastrzeżeń. 

 Radni nie występowali w sprawie Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2026. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

na lata 2021-2026 w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

na lata 2021-2026 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXI/60/2020 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 
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Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2026 została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad. 7.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie uchwalenia  

           Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

gminie  Pierzchnica na rok 2021. Projektem uchwały zajmowała się komisja samorządowa i po 

analizie wydała opinię pozytywną. Poprosiła Burmistrza o informację sprawie projektu 

uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że omówi jednocześnie drugi program dotyczący 

przeciwdziałania narkomanii, bo są one zbieżne. Corocznie jest obowiązek uchwalenia 

programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz programu 

przeciwdziałania narkomanii co wynika z ustaw. Programy są podobne jak w poprzednich 

latach. Główne działania są skoncentrowane  na profilaktyce na uświadamianiu i jest 

skierowany do grup zagrożonych głównie młodzieży. Przestrzeganiu przed zagrożeniami 

wynikającymi z nadużywania alkoholu czy używania narkotyków. Środki na realizacje tych 

programów zgodnie z zapisami ustawy pochodzą z zezwoleń na sprzedaż alkoholu. 

 Przewodnicząca zwróciła się do radnych czy mają pytania w tej sprawie. Radni nie 

występowali. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w gminie  Pierzchnica na 

rok 2021 w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w gminie  Pierzchnica na 

rok 2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXI/61/2020 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w gminie  Pierzchnica na rok 2021 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 8.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie uchwalenia  

           Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Pierzchnica na rok 2021. 

Projektem uchwały zajmowała się komisja samorządowa i po analizie wydała opinię 

pozytywną. Powiedziała, że Burmistrz przy poprzednim projekcie uchwały omówił program 

przeciwdziałania narkomanii. Zwróciła się do radnych czy mają pytania w sprawie programu 

przeciwdziałania narkomanii. 

 Radna Kamila Adamczyk zapytała czy pieniądze zaplanowane w programie są 

przeznaczane na edukację, czy mogą być przeznaczane na pomoc doraźną dla rodzin, które 

mają kłopoty w tym temacie. 

 Burmistrz odpowiedział, że pieniądze są przeznaczone na przeciwdziałanie narkomanii 

natomiast pomoc doraźna to są inne środki celowe w ramach pomocy z ośrodka pomocy 

społecznej tzw. pomoc celowa.  
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 Radny Wiesław Kwaśniewski zapytał czy co roku są te same pieniądze, czy są one 

zwiększane. 

 Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak powiedział, że są to podobne środki. Na 

rok 2021 za koncesje na sprzedaż napojów alkoholowych planowane jest około 75 tys. zł. 

Po dyskusji radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Pierzchnica na rok 2021 w 

związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Pierzchnica na rok 2021 stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXI/62/2020 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 

gminie Pierzchnica na rok 2021 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 9.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie przyjęcia      

           „Programu usuwania wyrobów  zawierających azbest dla Gminy Pierzchnica na lata 

2020-2032”. Projektem uchwały zajmowała się komisja samorządowa i po analizie wydała 

opinię pozytywną. Poprosiła Burmistrza o informację sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że program jest obszerny opracowany przez specjalistyczny 

podmiot w tym zakresie. W programie ujęta jest całościowo sprawa utylizacji wyrobów 

zawierających azbest. Powiedział, że sporo zostało zutylizowane ale jeszcze jest duża ilość do 

utylizacji, która została zinwentaryzowana. Powiedział, że są dopłaty do utylizacji azbestu ale 

barierą główną jest brak środków na nowe pokrycie. Zgodnie z założeniami rządowymi 

program powinien być zrealizowany do 2032r. ale jeśli nie będzie środków na wsparcie zakupu 

nowego pokrycia to ten program nie będzie tak szybko realizowany.  

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu usuwania 

wyrobów  zawierających azbest dla Gminy Pierzchnica na lata 2020-2032” w związku z tym 

przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie przyjęcia „Programu 

usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy Pierzchnica na lata 2020-2032” stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXI/63/2020 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie przyjęcia „Programu usuwania wyrobów  zawierających azbest dla 

Gminy Pierzchnica na lata 2020-2032” została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.10. Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie  

          Gminy na rok 2020. Projektem uchwały zajmowała się komisja budżetowa, która po 
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analizie wydała opinię pozytywną. Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o krótką informację na 

temat wprowadzanych zmian w budżecie. 

Skarbnik Miasta i Gminy Pierzchnica Krzysztof Cieślak poinformował, że zmniejsza 

się plan dochodów o kwotę 190 000,00 zł i zmniejsza się plan wydatków o kwotę 75 000,00 zł. 

Omówił poszczególne zmiany w planie dochodów określone załącznikiem Nr 1 do projektu 

uchwały i w planie wydatków określone załącznikiem Nr 2 do projektu uchwały. Omówił 

również zmiany w załączniku Nr 3 Limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia planowane 

do poniesienia w 2020 roku, w załączniku Nr 4 Zadania inwestycyjne roczne w 2020r. i w 

załączniku Nr 5 Plan przychodów i rozchodów budżetu w 2020 roku.  

Przewodnicząca otworzyła dyskusję nad wprowadzanymi zmianami w budżecie. 

Radny Sławomir Rożkiewicz zapytał czy zmniejszenie wydatków na modernizacji 

wymiany oświetlenia wynika z przesunięcia na następny rok czy z powstania oszczędności. 

Skarbnik Miasta i Gminy udzielił wyjaśnienia w tej kwestii radnemu. Wyjaśnienie 

znajduje się w nagraniu z obrad sesji. 

Radny Jan Stęplowski zapytał czy uzupełnienie oświetlenia ulicznego we wszystkich 

miejscowościach gminy to środki pochodzą na to z funduszy sołeckich, czy są to inne środki. 

Skarbnik Miasta i Gminy odpowiedział, że najczęściej są to środki z funduszu 

sołeckiego. Jeżeli gdzieś brakuje środków do zrealizowania zadania to dokłada się z budżetu 

gminy. Pełne brzmienie wyjaśnienia w nagraniu z obrad sesji. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 

rok 2020 w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

na rok 2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXI/64/2020 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2020 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.11.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale  

           w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2020-

2035. Poinformowała, że do tego projektu uchwały jest autopoprawka Burmistrza, którą radni 

otrzymali przed rozpoczęciem sesji. Projektem uchwały zajmowała się  komisja budżetowa, 

która wydała opinię pozytywną. Poprosiła Skarbnika o krótka informacje na temat 

wprowadzonej autopoprawki. 

 Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że autopoprawka ma na celu 

urealnienie kwot w wieloletniej prognozie finansowej do kwot w budżecie, bo już po wysłaniu 

materiałów na sesję zaszła konieczność przyjęcia zarządzeniem Burmistrza zwiększenia 

środków na 500+ i dotacji ze Świętokrzyskiego Urzędu Wojewódzkiego w kwocie 29 775 zł. 

Reszta zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej wynika ze zmian wprowadzonych przyjętą 

uchwałą w sprawie zmian w budżecie. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2020-2035 w związku 

z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
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Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale  

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2020-2035 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXI/65/2020 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2020-2035 została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.12.Przewodnicząca poddała pod obrady temat uchwalenia budżetu na rok 2021  

           i wieloletniej prognozy finansowej. Poinformowała, że wszyscy radni otrzymali 

informację na temat projektu budżetu oraz wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Pierzchnica lata 2021-2036. Do obu projektów uchwał są autopoprawki, które radni otrzymali 

przed sesją. Projektami uchwał zajmowały się komisja skarg, wniosków i petycji, komisja 

samorządowa i komisja budżetowa. Wszystkie komisje wydały opinie pozytywne. 

Poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa opiniowała projekt uchwały budżetowej 

Gminy Pierzchnica na 2021 rok, projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Pierzchnica na 2021 rok i lata następnie oraz możliwość sfinansowania deficytu budżetu 

planowanego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Pierzchnica na 2021 rok.  

Przedstawiła opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej wyrażone uchwałami: 

1)Uchwałą Nr 138/2020 IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach  

   z dnia 7 grudnia 2020 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy  

   Pierzchnica na 2021 rok. 

2)Uchwałą Nr 130/2020 IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach  

   z dnia 7 grudnia 2020 roku w sprawie opinii o projekcie uchwały Rady Miejskiej w sprawie   

   wieloletniej prognozy finansowej Gminy Pierzchnica na 2021 rok i lata następne. 

3)Uchwałą Nr 140/2020 IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach  

   z dnia 7 grudnia 2020 roku w sprawie możliwości sfinansowania deficytu budżetu  

   planowanego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Pierzchnica na 2021 rok. 

 Poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy żeby omówił złożone autopoprawki do obu 

projektów uchwał. 

 Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że projekt budżetu i 

wieloletnią prognozę  finansową omawiał w komisjach natomiast tu skupi się tylko na 

autopoprawkach. Powiedział, że autopoprawki mają dwie zasadnicze sprawy. Wprowadza się 

po stronie wydatkowej kwotę 2 522 140 zł. To są środki przeznaczone na dwa zadania 

inwestycyjne tj. 2,5 mln zł na rozbudowę oczyszczalni ścieków oraz kwota 22 140 zł tj. 

przesunięcie zadania inwestycyjnego jakim jest projekt drogi Ujny-Czarna na rok przyszły. 

Omówił również pozostałe zmiany jakie się wprowadza. Pełne wystąpienie skarbnika zostało 

zarejestrowane w nagraniu z obrad sesji. 

 Burmistrz poinformował, że budżet na 2021 rok jest trudny bo dochody rosną 

minimalnie natomiast wydatki bieżące wynikające z ustawowego wzrostu wynagrodzeń, płaca 

minimalna wzrasta o 200 zł i wiele osób w jednostkach gminy na tych stawkach pracuje i to 

generuje skutki. Wzrastają ceny energii i inne, i przez to koszty utrzymania obiektów będą 
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wzrastać. Na wzrost kosztów nie ma pokrycia i to powoduje, że w trakcie roku trzeba będzie 

różnych oszczędności szukać i będą różnego rodzaju przesunięcia. Proponowany budżet z 

drugiej strony jest ofensywny z uwagi na rozbudowę oczyszczalni ścieków, która będzie służyć 

dla całej gminy. Omówił to zadanie. Drugą ważną inwestycją będzie modernizacja obiektu 

szkolnego, w której uczy się 3/4 uczniów gminy to przedsięwzięcie będzie wynosić około 1 

mln zł. Oprócz tego będą robione projekty dróg, bo nie da się realizować dróg na tzw. 

zgłoszenie. Budżet zapewnia bieżące funkcjonowanie placówek gminnych. Pełne wystąpienie 

Burmistrza zostało zarejestrowanie w nagraniu z obrad sesji. 

 Przewodnicząca zwróciła się do radnych o zabieranie głosu w sprawie budżetu na 2021r. 

 Radna Kamila Adamczyk wystąpiła o wyjaśnienie zmian wymienionych w 

autopoprawce do projektu budżetu w załączniku 2 punkty 7, 8 i 9 dotyczące ochrony zdrowia. 

 Skarbnik Miasta i Gminy wyjaśnił, że zmian spowodowana jest zmiana klasyfikacji 

budżetowej. W projekcie uchwały budżetowej błędnie zostało sklasyfikowane. Ujęte zostało 

jako dotacja, a ma to być paragraf jako zakup usług zdrowotnych. Te trzy punkty dotyczą 

programu szczepień. 

Radni nie zabierali więcej głosu w dyskusji w związku z tym przewodnicząca 

przystąpiła do głosowania projektów uchwał. 

Poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2021-2036. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych i za 

było 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2021-2036 stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXI/66/2020 Rady Miejskiej w Pierzchnicy w 

sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2021-2036 

została podjęta jednogłośnie. 

Następnie przewodnicząca rady poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Pierzchnica na 2021 rok. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych i za 

było 12 radnych, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Pierzchnica na 2021 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXI/67/2020 Rady Miejskiej w Pierzchnicy w 

sprawie uchwalenia budżetu Gminy Pierzchnica na 2021 rok została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.13.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody  

           na sprzedaż  nieruchomości  gruntowej w Pierzchnicy. Poinformowała, że projektem 

uchwały zajmowała się komisja budżetowa i po analizie wydała opinię pozytywną. Poprosiła 

Burmistrza o informację sprawie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że jest działka niedaleko osiedla Mrowia Góra i są osoby 

zainteresowane kupnem tej działki. Jest to działka budowlana i jeśli rada wyrazi zgodę na 
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sprzedaż to zostaną przygotowane dokumenty i w drodze przetargu nieograniczonego zostanie 

sprzedana, bo pieniądze są potrzebne do budżetu.  

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  

nieruchomości  gruntowej w Pierzchnicy w związku z tym przewodnicząca rady poddała 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż  nieruchomości  gruntowej w Pierzchnicy stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXI/68/2020 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej w Pierzchnicy 

została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad.14.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie przyjęcia  planu  

           pracy Rady Miejskiej w Pierzchnicy na rok 2021. Zwróciła się do radnych czy mają 

uwagi pytania do projektu uchwały. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady 

Miejskiej w Pierzchnicy na rok 2021 w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady 

Miejskiej w Pierzchnicy na rok 2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXI/69/2020 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Pierzchnicy na rok 2021 

została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 15.Przewodnicząca rady poddała pod obrady projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia  

             planów pracy komisji na rok 2021. Poinformowała, że plany pracy komisji radni 

otrzymali i zwróciła się do radnych czy mają uwagi pytania do projektu uchwały. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

komisji na rok 2021 w związku z tym przewodnicząca rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Po przeprowadzonym głosowaniu przy użyciu imiennego wykazu głosowania radnych wynik 

głosowania był następujący: na ustawowy skład rady 15 radnych głosowało 12 radnych  

i  za było 12 radnych, przeciw nie było, wstrzymujących się nie było. 

Imienny wykaz głosowania dotyczący przyjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy komisji na rok 2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca rady stwierdziła, że uchwała Nr XXI/70/2020 Rady Miejskiej  

w Pierzchnicy w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji na rok 2021 została podjęta 

jednogłośnie. 
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Ad.16.Wolne wnioski. 

 Radny Wiesław Kwaśniewski zgłosił, że spotkał go mieszkaniec Pierzchnicy kilka dni 

temu i pytał i pytał czy wie cos na temat ulicy Mlecznej, bo składał pismo do urzędu i do tej 

pory nie dostał żadnej odpowiedzi. Według jego opinii tam są jakieś niedociągnięcia na tej 

drodze, że pobocza nie wyrównane, że coś tam nie zrobione. Mówił, że był u niego dzisiaj i 

powiedział, żeby chociaż odpowiedzieli ze dwa zdania. Pytał jaka jest sytuacja z tą drogą czy 

rzeczywiście tak jest czy nie. 

 Burmistrz odpowiedział, że odpowiedź do tego pana podpisywał wczoraj także 

niebawem otrzyma. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodnicząca podziękowała wszystkim za udział i 

zamknęła dwudziestą pierwszą sesje Rady Miejskiej w Pierzchnicy i w związku z tym, iż jest 

to ostatnia sesja w roku złożyła wszystkim życzenia na nadchodzący Nowy Rok. 

Sesja zakończyła się o godzinie 13.25. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

 

S. Kielesiński 

Przewodnicząca Rady 

(-)Maria Łopatowska 

 

 

 

 


